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Ainejärjestö Astérix ry:n kokous

Aika to 12.5.2011 klo 13.08 - 14.27

Paikka Kielten laitoksen aula, Seminaarinkatu 15, Jyväskylä

Läsnä Kaisa Hamunen, Hilla Kaipainen, Julia Autio, Annika Kauhanen (poistui kohdan 9 
käsittelyn aikana), Marju Reunanen (poistui kohdan 9 käsittelyn aikana), Miika 
Hämynen, Karim Aissa Baccouche, Marika Rauhamäki (saapui kohdan 6 käsittelyn 
aikana) ja Katja Länsimäki

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche avasi kokouksen klo 13.08.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta
Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Miika Hämynen ja Julia Autio.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen ja hyväksyminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin sellaisenaan.

6. Ilmoitusasiat
Kielten laitoskokous oli 11.5. Paikalla oli 4 opiskelijaa. Siellä käsiteltiin mm. 
seuraavia asioita:

• Keski-Suomen Innovaatiomarkkinapaikka, jonka kautta opiskelijat pääsevät 
tekemään yhteistyötä firmojen kanssa. Kielten laitos voisi myös tehdä 
yhteistyötä, tosin Innovaatiomarkkinapaikalla on rahoitus vain syksyyn asti. 

• Henkilökunnalle tehdyt työhyvinvointikyselyt voidaan tiivistää lauseeseen ”on 
meillä oikein kivaa, mutta ei me oikein jakseta.”

• Graduspurtti. Kiinnostuneita kesällä gradunteon aloittavia oli runsaasti.
• HYVIS-toiminta. Alkaa seuraavana maanantaina (16.5.), ja kielten laitoksen 

henkilökunnasta tulee 2 hyvistä. Tavoitteena on saada vastapainoa HOPS-
ohjaajille.

• Kurssi-ilmoittautuminen. Syksyllä ilmoittaudutaan myös kevään kursseille, ja 
tästä lähtien Korpista tulee aina ennen kurssin alkua vahvistuspyyntö - ellei 
ilmoittautumista vahvista, ilmoittautuminen kurssilta poistuu.

Romaanisen filologian oppiaineen keskustelutilaisuus oli 4.5. Paikalla oli 6 
opiskelijaa. Siellä tuli ilmi mm. seuraavaa:

• Uusi opettaja on valittu. Hän on algerialaissyntyinen Habiba Sebkhi.
• Anita Moilanen ja Alice Pintard pitävät edelleen käännöstä ja suullista taitoa.
• Perusopintojen opetus alkaa syksyllä viikkoa muita aiemmin.
• Käännöskurssit ovat poistumassa kokonaan resurssipulan vuoksi: kääntämisen 

opetus ei kuulu oppiaineen strategiaan.
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• Habiba Sebkhi pääsee suunnittelemaan mm. kirjoituskurssien sisältöä, joten 
niiden muuttuminen enemmän akateemisen kirjoittamisen suuntaan on 
hyvinkin mahdollista.

Rehtorin tapaaminen oli 13.4. Hän lupasi kielten laitokselle langattoman netin.

SuD haastoi Astérixin jalkapallo-otteluun pe 13.5. klo 15. Ensimmäistä kertaa haaste 
esitettiin jo 12.4., mutta viestiä listalle tuli vasta 11.5. Kokouksestamme löytyi 
muutamia potentiaalisia jalkapalloilijoita.

Molemmilla Panda-excuilla oli mukavaa ja karkkia tarttui mukaan. 14.4. Pandalle 
pyöräili 2 innokasta, 10.5. myös 2 (eri) karkinnälkäistä. Panda-excu vol. 2 vei myös 
Kanavuorelle kiipeilemään.

29.4. oli haalarimerkkimyynti, merkkejä meni kaupaksi 6 kpl (2 kutakin). 

Astérixilla on nyt uusia haalarimerkkidesigneja ja oma laulu (sanat liitteessä 2).

Annika Kauhanen kävi sopo-valiokunnan kokouksessa 11.5. Meitä kosketti lähinnä se, 
että verenluovutuskampanja on edelleen voimassa. Astérixin nimi kannattaa siis 
ilmoittaa, jos käy luovuttamassa verta.

7. YK-asiat
Miika Hämynen kertoi YK:n kuulumisia. 

YK:n illanvietto oli 12.4. Opinkiven saunalla. 
• Edustajistoasioista olivat puhumassa Ville Qvist ja Juha Lintula Pörssistä ja 

Dumpista.
• Paikalla oli vajaa 30 kieltenopiskelijaa.
• Fuksiaisten ja tuutor-illanvieton päivämäärät päätettiin: fuksiaiset pidetään 

14.9. ja illanvietto 21.9. Magnalaiset haluavat pitää oman illanvieton samana 
päivänä, minkä suhteen he saavat ottaa yhteyttä tuutoreihin. Päivämäärät on 
tiedotettu laitokselle päällekkäisyyksien välttämiseksi.

YK:n kokous oli 4.5. Siellä käsiteltiin seuraavia asioita:
• Edustajistoryhmä perustettiin ja sille haettiin avustuksia. Lisätietoa saa 

liittymällä listalle yk-edari@lists.jyu.fi. Miika Hämynen on vastuussa ranskan 
puolella, ja häneltä voi myös kysellä lisää.

• Fuksipassit tehdään myös ensi syksynä. Sanni Marjanen SuD:ista on 
vastuussa.

• Fuksiaisten jatkot pidetään näillä näkymin Brassa.
• Fuksiaisiin tulee rasti, jonka teemana on YK. 
• YK:n syyskokous pidetään 22.9. Siellä valitaan uusi hallitus.

YK:n edustajistoryhmä kokoontui 11.5. Tarkkaa listaa ei ole vielä kerätty, mutta 
sähköpostilistalla on n. 10 seuraajaa.

8. Menneet tapahtumat
Espanjalainen ilta oli 7.4.

• Pääsylipputuloja saatiin noin 100 €.
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• Osallistujia oli 27.
• Ruokaa jäi yli, kuten myös viiniä ja limsaa.

Hilla Kaipainen ehdotti, että seuraavana vuonna voitaisiin koettaa aktivoida espanjan 
opiskelijoita ja pyytää ehdotuksia ohjelmaksi. Tänä vuonna yksi yritti kirjaimellisesti 
laulaa itsensä sisään (ei sitten kuitenkaan tullut paikalle).

Paella oli arvioitua täyttävämpää, ja luultavasti siksi muuta ruokaa ei mennyt niin 
paljon. 

Yleisesti ottaen oli kivaa ja ruoka oli hyvää.

ARJ (Amazing Race Jyväskylä). 
• YK:n rastilla kaikki yhtä lukuun ottamatta olivat romanisteja.
• Romanistit pelastivat myös Kirkkopuiston infopisteen.
• Romanistifukseilla oli myös yksi joukkue kisassa.

Vappupiknik.
• Katos oli hieno.
• Meillä oli hyvä laulu ja hyvä meininki.
• Katoksemme oli hyvä tukikohta, jossa kävi myös mm. magnalaisia.
• Lunta satoi, mutta välillä paistoi myös aurinko.
• Viiniä jäi yli.
• Kuohuviiniä oli 3 pulloa Astérixin puolesta, joista kaikki meni.

9. Astérix lukuvuonna 2011–2012
Pohdittiin Astérixin tapahtumien määrää ja laajuutta. Vuosi 2009-2010 oli harvinaisen 
aktiivinen vuosi, ja siihen verrattuna tänä vuonna tapahtumissa oli vähän kävijöitä. 
Todettiin, että tapahtumien määrän sijaan kannattaa pienentää laajuutta. Monissa 
tapahtumissa on nollabudjetti, ja toiminnan tarjoaminen on kuitenkin hyvä asia. 
Pienen ainejärjestön ei voi odottaa saavan aina suurta osallistujaryntäystä 
tapahtumiinsa. Kävijämäärät riippuvat myös paljon fuksiporukasta. Jotkut vuosikurssit 
ovat käyneet hyvin aktiivisesti Astérixin tapahtumissa.

Marika Rauhamäki otti esille isot tapahtumat ja sen, että ellei ruokaa ole tarjolla, niin 
ihmisiä ei tule senkään vertaa. Todettiin, ettei ruokia voi pois jättää, mutta budjetti 
pitää katsoa sopivaksi. Isojen tapahtumien järjestämisestä tulee varmasti jossain 
vaiheessa rahakysymys. Perinteisiä Beaujolais Nouveau’ta ja La Noche Españolaa ei 
kuitenkaan voida jättää pois.

Pohdittiin Astérixin alkoholilinjaa. Astérixin tapahtumissa alkoholia nautitaan yleensä 
maltillisesti, ja siitä on tullut joillekin mielikuva absolutistilinjasta. Ainejärjestön 
toiminta on toki hyvin paljon hallituslaisten näköistä: tällä hetkellä hallituksessa on 
vähemmän juovaa väkeä, kun taas aiempina vuosina on alkoholia nautittu 
enemmänkin tapahtumissa. Kuitenkin esim. pikkujouluissa on kyse käytännön 
ongelmasta: Ilokivessä on baari auki, eikä saa olla omia juomia. Astérixin 
suhtautuminen on ollut lähinnä mannermainen: alkoholi ei ole tapahtumien ainoa 
sisältö. Absolutistien puolten pitäminen on kuitenkin saattanut viedä tapahtumia liikaa 
alkoholittomaan suuntaan, vaikka alkoholipitoisten juomien nauttiminen on yleisesti 
ollut ok, eikä sitä ole koskaan kielletty. Tämän saaminen esille mainostuksessa voi 
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olla hankalaa. Todettiin, että tapahtuma, jossa olisi sekä juovia että absolutisteja, ja 
kaikilla olisi kivaa, olisi aivan loistava.

Pohdimme vielä ensi vuoden hallituksen mahdollista kokoonpanoa. Julia Autio on 
kiinnostunut, samoin kaksi tällä hetkellä vaihdossa olevaa sivuaineopiskelijaa. Karim 
Aissa Baccouche on käytettävissä tammikuusta eteenpäin. Vaihdosta on tulossa 
porukkaa, joten hallituksen kokoon saamisen ei pitäisi olla ongelma, vaikka nykyiset 
n:nnen vuoden hallituslaiset jättäytyvätkin pois.

10. Astérixin ja tuutoreiden yhteistyö
Ensimmäinen tuutor-tapaaminen on 13.5., ja viikonloppuna on tuutor-koulutus. 
Marika Rauhamäki menee sinne yksin, sillä toinen tuutori Hanna Toppi on parhaillaan 
vaihdossa.

Marika Rauhamäki tiedusteli ainejärjestökirjeen ja tuutorkirjeiden perään. 
Ainejärjestökirje löytyy sähköisenä Astérixin materiaalikansiosta. Miika Hämynen 
totesi saattaneensa poistaa kyseisen kansion. Ainejärjestökirjeen pitäisi kuitenkin 
löytyä jostain. Tuutorkirje puolestaan löytyy Annika Kauhaselta.

Päätettiin, että Astérix jatkaa yhteistyötä tuutoreiden kanssa.

Käytännön asioita, jotka ovat ehkä itsestäänselvyyksiä vanhemmille opiskelijoille, 
pitää kertoa eteenpäin fukseille. Fukseja pitää kehottaa kysymään vanhemmilta 
opiskelijoilta tai Astérixilta, jos on jotain epäselvää.

Miika Hämynen ja Julia Autio menevät esittelemään Astérixia fukseille.

Puhuttiin järjestömessuista. YK:lla on ollut siellä kerran piste, ja isot ainejärjestöt 
kuten Pörssi ja Dumppi ovat yleensä mukana. Astérixia voidaan mainostaa YK:n 
yhteydessä kuten muitakin kielten ainejärjestöjä. Ehdotettiin, että siellä voitaisiin 
myös myydä haalarimerkkejä.

11. Fuksiaiset 2011
Fuksiaiset järjestetään 14.9. 

• Lisää alkoholia on toivottu. Todettiin, että jos ihmiset juovat, he eivät saa 
tehdä mitään typerää, sillä he tekevät sen ”Astérixin nimissä.”

• Marika Rauhamäki ja Hanna Toppi ottavat yhteyttä Sputnikiin: mm. teema 
pitää päättää.

12. Bouikkarin kohtalo ensi syksynä
Boui-Bouilla ei ollut päätoimittajaa viime vuonna. 

Ehdotettiin, että journalistiikan opiskelijoista voisi kysellä kiinnostuneita. Lehden 
toimittaminen voisi olla hyvää harjoittelua.

Astérix ei voi tarjota mitään ihmeellistä palkaksi, mutta todettiin, että aina sitä voi 
kokeilla. Päätoimittajallahan on vastuu koordinoinnista ja lehden ulkomuodosta, ei 
sinänsä sisällöstä.

Miika Hämynen ilmoitti voivansa taittaa lehden, mutta ei ryhdy päätoimittajaksi.
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13. META
Hallitusvastaavien tehtäväkuvaukset pitää päivittää. Karim Aissa Baccouche laittaa 
hallituksen listalle viestiä.

Hilla Kaipainen menee kokoustekniikan koulutukseen myöhemmin samana päivänä 
(12.5.).

14. Seuraava kokous
Syyskokous pidetään ke 7.9. klo 18 Ilokiven hallituskabinetissa.

15. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 14.27.

Vakuudeksi Jyväskylässä __.__. 2011 

Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche

Sihteeri Katja Länsimäki

Pöytäkirjantarkastajat Miika Hämynen Julia Autio 

Liite 1 Esityslista
Liite 2 Kaappilaulun sanat
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